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- 
 

Geachte Gemeenteraad,  
 
 
 
Van het bovengenoemde ontwerp heb ik kennis genomen en middels deze brief wil 
ik hierop reageren. 
 
Mijn bezwaar op de aanleg van een zonnepark heeft puur betrekking op de mijns 
inziens te grootschalige karakter ervan. Niet absoluut, maar wel in dit plangebied. De 
oppervlakte open water is 26 ha, waarvan een deel, grenzend aan Lobith, een 
recreatieve bestemming heeft. Het resterende deel wordt dan bestemd voor het 
zonnepark. Dit zal het maximaal toelaatbare van 50% niet overschrijden, maar toch 
zeker benaderen. 
 
Deze bevinding wil ik kracht bijzetten met een paar opmerkingen uit documenten die 
deel uitmaken van de vergunning of daaraan worden getoetst. 
 
Volgens het Bestemmingsplan Carvium Novum (vastgesteld 6 juli 2010) is het op 
basis van de geldende planologische regels niet mogelijk om het initiatief te 
realiseren, omdat het plangebied de bestemming “natuur” heeft. Er wordt daarom van 
het geldende bestemmingsplan afgeweken. Ik vind, dat de gemeente daar te 
makkelijk van afwijkt.  
In de Toelichting van dit Bestemmingsplan staat in paragraaf 5.1 hierover het 
volgende; 
“De kwetsbaarheid van de omgeving en de hoge waarde van de aanwezige en nog 
te realiseren natuur, vragen om een regeling met een zwaar beschermingsniveau.”  
 
 
 
 
 



In bijlage 2, de Natuurtoets, wordt in paragraaf 2.3 gesproken over de kernkwaliteiten 
van het GNN en GO. Het plangebied ligt buiten deze twee gebieden. Echter moet ik 
constateren, dat het voor een groot deel wordt omsloten door deze gebieden en 
daardoor zeker van invloed zullen zijn op aantasting van de kernkwaliteiten. 
 
In paragraaf 3.1 van dezelfde Natuurtoets wordt in figuur 4 met rode cirkels globaal 
de locatie van de drie toekomstige drijvende zonne-eilanden aangegeven. Er was in 
maart 2020 blijkbaar nog sprake van 3 eilanden. Deze Natuurtoets, ontvangen op 17 
maart 2021, maakt deel uit van de vergunning die de gemeente voornemens is te 
verlenen.                                                                                                                    
Verder is mijn vraag, wat het “Ecologische Onderzoek Houberg”, zoals vermeld aan 
de linker bovenzijde van iedere pagina vanaf 21, van doen heeft met deze 
Natuurtoets. 
  
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Naam en contactgegevens kunnen opgevraagd worden bij de griffie


